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Kodex chování pro dodavatele 

 

Všeobecná ustanovení:  

Tento kodex chování je příručkou pro všechny dodavatele společnosti TECHCO Group (a všech 
přidružených společností) a musí být vždy dodržován v souladu s místními zákony a předpisy.  

Oblast platnosti:  

Tímto kodexem chování jsou vázáni všechny fyzické a právnické osoby – a jejich přidružené společnosti – 
které poskytují společnosti TECHCO Group (a všem přidruženým společnostem)  zboží nebo služby (dále 
společně jen „Dodavatel“). 

Cíle:  

Každý dodavatel je povinen dodržovat pravidla tohoto Kodexu chování pro dodavatele, který tvoří základní 
element jakéhokoliv obchodního vztahu mezi danou společností ze skupiny TECHCO Group a 
Dodavatelem. 

Společnost TECHCO Group si vyhrazuje právo monitoringu a ověření souladu dodavatele s pravidly 
Kodexu chování pro dodavatele společnosti TECHCO Group, a to zejména formou ujištění nebo 
prověřením. 

Dodavatelé se uzavřením smluvního vztahu s jakoukoliv ze společností TECHCO Group zavazují dodržovat 
Kodex chování pro dodavatele a poskytnout společnosti TECHCO Group veškerou potřebnou součinnost 
k ověření dodržování tohoto závazku. Porušení Kodexu chování pro dodavatele společnosti TECHCO 
Group může mít za následek ukončení smluvního vztahu. Dodavatel je povinen zajistit dodržování 
ustanovení tohoto Kodexu chování pro dodavatele společnosti TECHCO Group ze strany jeho 
zaměstnanců a smluvních partnerů, které využívá pro plnění závazků vůči společnosti TECHCO Group. 

Chování v souladu se zákonem: 

Dodavatelé jsou povinni dodržovat všechny aktuálně platné právní předpisy a závazné technické normy 
zemí, ve kterých vykonávají svou činnost pro společnost TECHCO Group. Dodavatelé jsou povinni v rámci 
svých činností udržovat vhodné kontrolní systémy, které předchází porušování právních předpisů a 
závazných technických norem a umožňují ověřování souladu s takovými právními předpisy a závaznými 
technickými normami. 

Rovné zacházení:  

 Dodavatelé jsou povinni chránit lidská práva a zacházet s každým zaměstnancem spravedlivě, důstojně a 
uctivě. Musí také respektovat osobnostní práva, práva na důstojnost a soukromí zaměstnanců. 
Dodavatelé musí dbát na to, aby nevyužívali dětskou nebo nucenou práci nebo nezískali prospěch 
z jakéhokoli typu dětské nebo nucené práce. Je nutné dodržovat všechny právní předpisy a závazné 
mezinárodní dohody a úmluvy, které stanoví povolený nejnižší věk zaměstnanců či pracovní podmínky. 

Dodavatelé využívající cizince pro výkon svých činností pro společnost TECHCO Group jsou povinni 
dodržovat právní předpisy upravující zaměstnávání cizinců. 

Důvěrnost, ochrana osobních údajů a střety zájmů  

Dodavatelé jsou povinni zajistit, aby důvěrné informace a obchodní tajemství společnosti TECHCO Group 
získané v rámci obchodní spolupráce se společností TECHCO Group bylo bezpečně chráněno a nebylo 
použito nebo zveřejněno třetím stranám bez předchozího souhlasu příslušné osoby ze společnosti 



Kodex chování pro dodavatele / Supplier Code of Conduct / Verhaltenskodex für Lieferanten 

 Str. 2 

TECHCO Group.  

Dodavatelé musí respektovat a dodržovat platné předpisy o ochraně osobních údajů. 

Dodavatelé musí jednat transparentně a bezúhonně ve vztahu k jejich aktivitám. Dodavatel je povinen 
informovat společnost TECHCO Group o jakémkoli přímém nebo nepřímém úzkém vztahu mezi 
Dodavatelem a zaměstnancem či zaměstnanci společnosti  TECHCO Group, nebo o podobných 
případech, které mají nebo mohou mít vliv na smluvní vztahy. Střet zájmů se musí oznámit před začátkem 
jednání nebo hned, jakmile se střet zájmů objeví. 

Bezpečnost a ochrana zdraví při práci: 

Dodavatel musí zajistit pro své zaměstnance bezpečnost a ochranu zdraví při práci a vytvořit pracovní 
prostředí, které aktivně podporuje prevenci pracovních úrazů a nemocí z povolání a minimalizuje zdravotní 
rizika pro zaměstnance. Dodavatelé musí dodržovat předpisy v oblasti bezpečnosti a ochrany zdraví při 
práci a vyžadovat jejich plnění i od svých zaměstnanců a smluvních partnerů.  

Boj proti korupci, praní špinavých peněz: 

Pokud se jedná o korupci a úplatkářství společnost TECHCO Group prosazuje politiku nulové tolerance. 
Dodavatelům společnosti TECHCO Group je zakázáno, aby zaměstnancům společnosti TECHCO Group 
poskytli nebo slíbili výhody se záměrem získat obchodní či jinou výhodu. Dodavatelé jsou povinni 
dodržovat všechny zákonné požadavky na prevenci praní špinavých peněz a nesmí se účastnit žádné 
formy praní špinavých peněz. 

Zacházení se zdroji, ochrana životního prostředí: 

Dodavatelé jsou povinni dodržovat všechny platné zákony a závazné technické normy a minimalizovat 
negativní dopad svých činností na životní prostředí. Dodavatelé zavedou vhodné systémy řízení vedoucí k 
úspornému a rozumnému využívání přírodních zdrojů, snížení spotřeby energií a emisí skleníkových plynů, 
aby eliminovali rizika pro životní prostředí.  

Dodržování a hlášení porušení: 

Pokud nastane situace, která vzbuzuje podezření o nekalém jednání, porušování právních předpisů nebo 
etických pravidel či tohoto Kodexu chování pro dodavatele společnosti TECHCO Group: 

• Zformulujte informaci, která definuje Vaše podezření (kdo, co, kdy a kde) 

• Využijte Zelenou linku - on-line formulář www.nntb.cz/c/gxkvwpny,  

 
Supplier Code of Conduct 

 

General provisions:  
This Code of Conduct is a guide for all suppliers of the TECHCO Group  
(and all affiliates) and must always comply with the local laws and regulations.  
Scope:  
This Code of Conduct is binding for all individuals and legal entities - and their affiliates - who provide the 
TECHCO Group  
(and any affiliates) with goods or services (collectively, the "Supplier"). 
Objectives:  
Each Supplier is obliged to comply with the rules of this Supplier Code of Conduct, which forms a 
fundamental element of any business relationship between a TECHCO Group company and the Supplier. 

https://www.gasnet.cz/pro-partnery/zelena-linka
http://www.nntb.cz/c/gxkvwpny


Kodex chování pro dodavatele / Supplier Code of Conduct / Verhaltenskodex für Lieferanten 

 Str. 3 

The TECHCO Group reserves the right to monitor and verify the Supplier's compliance with the rules of the 
TECHCO Group Supplier Code of Conduct, in particular by way of assurance or verification. 
By entering into a contractual relationship with any TECHCO Group company, Suppliers undertake to 
comply with the Supplier Code of Conduct and to provide the TECHCO Group with all necessary 
assistance to verify compliance with this commitment. 
Violation of the TECHCO Group Supplier Code of Conduct may result in termination of the contractual 
relationship.  
Suppliers are obliged to ensure compliance with the provisions of this TECHCO Group Supplier Code of 
Conduct by the employees and contractors used by the Supplier to fulfil its obligations to the TECHCO 
Group. 
Conduct in accordance with the law: 
Suppliers are obliged to comply with all the currently applicable legislation and binding technical 
standards of the countries in which they operate for the TECHCO Group. 
As part of their activities, Suppliers are required to maintain appropriate control systems to prevent 
breaches of legislation and the binding technical standards and to enable verification of compliance with 
such legislation and binding technical standards. 
Equal treatment:  
 Suppliers are obliged to protect human rights and treat every employee fairly, with dignity and respect. 
They must also respect the personal rights, dignity and privacy of employees. 
Suppliers must ensure that they do not use or benefit from any type of child or forced labour. All 
legislation and binding international agreements and conventions that set minimum age limits or working 
conditions for employees must be complied with. 
Suppliers using foreign nationals to perform their activities for the TECHCO Group are obliged to comply 
with the legislation governing the employment of foreign nationals. 
Confidentiality, data protection and conflicts of interest  
Suppliers are obliged to ensure that confidential information and trade secrets of the TECHCO Group 
obtained in the course of business cooperation with the TECHCO Group are securely protected and not 
used or disclosed to third parties without the prior consent of the relevant TECHCO Group employee.  
Suppliers must respect and comply with the applicable data protection regulations. 
Suppliers must act with transparency and integrity during the course of their activities. Suppliers are 
obliged to inform the TECHCO Group of any direct or indirect close relationship between the Supplier and 
an employee or employees of the TECHCO Group, or similar cases that have or may have an impact on 
the contractual relationship. Conflicts of interest must be declared before the meeting begins or as soon 
as they arise. 
Occupational health and safety: 
Suppliers must ensure occupational health and safety for their employees and create a working 
environment that actively promotes the prevention of occupational accidents and diseases and 
minimises health risks to employees. Suppliers must comply with the occupational health and safety 
regulations and require that their employees and contractors do the same.  
Fight against corruption, money laundering: 
The TECHCO Group has a zero tolerance policy concerning corruption and bribery. 
TECHCO Group Suppliers are prohibited from providing or promising benefits to TECHCO Group 
employees with the intention of obtaining a commercial or other advantage. 
Suppliers are required to comply with all legal requirements for the prevention of money laundering and 
must not engage in any form of money laundering. 
Resource management, environmental protection: 
Suppliers are obliged to comply with all the applicable laws and binding technical standards and to 
minimise the adverse impact their activities have on the environment. Suppliers shall put in place 
appropriate management systems leading to the efficient and rational use of natural resources, reducing 
energy consumption and greenhouse gas emissions to eliminate environmental risks.  
Compliance and violation reporting: 
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If a situation arises that raises suspicions of collusion, the violation of laws or ethical rules or this 
TECHCO Group Supplier Code of Conduct: 

• Formulate the information that defines your suspicion (who, what, when and where) 
• Use the Green Line - online form www.nntb.cz/c/gxkvwpny,  

 
 

Verhaltenskodex für Lieferanten 

 

Allgemeine Bestimmungen:  
Dieser Verhaltenskodex ist ein Leitfaden für alle Lieferanten der TECHCO Group  
(und aller assoziierten Unternehmen) und muss jederzeit in Übereinstimmung mit den örtlichen Gesetzen 
und Vorschriften befolgt werden.  
Geltungsbereich:  
Dieser Verhaltenskodex bindet alle natürlichen und juristischen Personen – und ihre assoziierte 
Unternehmen – die die TECHCO Group 
(und alle assoziierten Unternehmen) mit Waren oder Dienstleistungen beliefern (nachstehend gemeinsam 
„Lieferant“ genannt). 
Ziele:  
Jeder Lieferant ist verpflichtet, die Regeln dieses Verhaltenskodex für Lieferanten einzuhalten, der ein 
grundlegendes Element jeder Geschäftsbeziehung zwischen einem Unternehmen der TECHCO Group 
und dem Lieferanten darstellt. 
Die TECHCO Group behält sich das Recht vor, die Einhaltung der Regeln des Verhaltenskodex für 
Lieferanten der TECHCO Group durch den Lieferanten zu überwachen und zu überprüfen, insbesondere in 
Form von Zusicherung oder Prüfung. 
Mit dem Eingehen einer vertraglichen Beziehung zu einem der Unternehmen der TECHCO Group 
verpflichten sich die Lieferanten, den Verhaltenskodex für Lieferanten einzuhalten und gegenüber der 
TECHCO Group jede erforderliche Mitwirkung zu leisten, um die Einhaltung dieser Verpflichtung zu 
überprüfen. 
Ein Verstoß gegen den Verhaltenskodex für Lieferanten der TECHCO Group kann zur Beendigung des 
Vertragsverhältnisses führen.  
Der Lieferant ist verpflichtet, die Einhaltung der Bestimmungen dieses Verhaltenskodex für Lieferanten der 
TECHCO Group durch seine Mitarbeiter und Vertragspartner, die der Lieferant zur Erfüllung seiner 
Verpflichtungen gegenüber der TECHCO Group einsetzt, sicherzustellen. 
Gesetzeskonformes Verhalten: 
Die Lieferanten sind verpflichtet, alle derzeit geltenden gesetzlichen Vorschriften und verbindlichen 
technischen Normen der Länder, in denen sie für die TECHCO Group tätig sind, einzuhalten. 
Die Lieferanten sind verpflichtet, für ihre Tätigkeit geeignete Kontrollsysteme zu unterhalten, um Verstöße 
gegen gesetzliche Vorschriften und verbindliche technische Normen zu verhindern und die Einhaltung 
dieser Vorschriften und verbindlichen technischen Normen zu überprüfen. 
Gleichbehandlung:  
Die Lieferanten sind verpflichtet, Menschenrechte zu achten und jeden Mitarbeiter fair, mit Würde und 
Respekt zu behandeln. Darüber hinaus haben sie die Persönlichkeitsrechte, die Menschenwürde und die 
Privatsphäre der Mitarbeiter zu respektieren. 
Die Lieferanten müssen sicherstellen, dass sie keine Kinder- oder Zwangsarbeit einsetzen oder davon 
profitieren. Alle Rechtsvorschriften und verbindlichen internationalen Abkommen und Konventionen, die 
Mindestaltersgrenzen oder Arbeitsbedingungen für Arbeitnehmer festlegen, müssen eingehalten werden. 
Lieferanten, die Ausländer zur Ausübung ihrer Tätigkeit für die TECHCO Group einsetzen, sind verpflichtet, 
die gesetzlichen Vorschriften für die Beschäftigung von Ausländern einzuhalten. 

https://www.gasnet.cz/pro-partnery/zelena-linka
http://www.nntb.cz/c/gxkvwpny
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Vertraulichkeit, Datenschutz und Interessenkonflikte  
Die Lieferanten sind verpflichtet, dafür zu sorgen, dass die ihnen im Rahmen der geschäftlichen 
Zusammenarbeit mit der TECHCO Group zu Kenntnis gelangten vertraulichen Informationen und 
Geschäftsgeheimnisse der TECHCO Group sicher geschützt werden und nicht ohne vorherige 
Zustimmung der zuständigen Person der TECHCO Group verwendet oder an Dritte weitergegeben werden.  
Die Lieferanten müssen die geltenden Datenschutzbestimmungen beachten und einhalten. 
Die Lieferanten müssen in Bezug auf ihre Aktivitäten transparent und integer handeln. Der Lieferant ist 
verpflichtet, die TECHCO Group über jedes direkte oder indirekte Naheverhältnis zwischen dem 
Lieferanten und einem oder mehreren Mitarbeitern der TECHCO Group oder ähnliche Fälle, die 
Auswirkungen auf das Vertragsverhältnis haben oder haben können, zu informieren. Interessenkonflikte 
müssen vor Beginn der jeweiligen Handlung oder sobald sie auftreten, gemeldet werden. 
Gesundheit und Sicherheit am Arbeitsplatz: 
Der Lieferant muss für die Gesundheit und Sicherheit seiner Mitarbeiter sorgen und ein Arbeitsumfeld 
schaffen, das die Verhütung von Arbeitsunfällen und Berufskrankheiten aktiv fördert und die 
Gesundheitsrisiken für die Mitarbeiter minimiert. Die Lieferanten müssen die Vorschriften zum 
Arbeitsschutz einhalten und entsprechend auch ihre Mitarbeiter und Vertragspartner verpflichten.  
Bekämpfung von Korruption und Geldwäsche: 
Wenn es um Korruption und Bestechung geht, verfolgt die TECHCO Group eine Null-Toleranz-Politik. 
Den Lieferanten der TECHCO Group ist es untersagt, den Mitarbeitern der TECHCO Group Vorteile zu 
gewähren oder zu versprechen, um einen geschäftlichen oder sonstigen Vorteil zu erlangen. 
Die Lieferanten sind verpflichtet, alle gesetzlichen Vorschriften zur Verhinderung von Geldwäsche 
einzuhalten und dürfen sich in keiner Form an Geldwäsche beteiligen. 
Ressourcenmanagement, Umweltschutz: 
Die Lieferanten sind verpflichtet, alle geltenden Gesetze und verbindlichen technischen Normen 
einzuhalten und die negativen Auswirkungen ihrer Tätigkeit auf die Umwelt zu minimieren. Die Lieferanten 
müssen geeignete Managementsysteme einrichten, die zu einer effizienten und rationellen Nutzung der 
natürlichen Ressourcen führen und den Energieverbrauch und die Treibhausgasemissionen reduzieren, 
um Umweltrisiken zu vermeiden.  
Einhaltung und Meldung von Verstößen: 
Wenn eine Situation eintritt, die den Verdacht auf unlautere Handlungen, Verletzung gesetzlicher 
Vorschriften oder ethischer Regeln oder Verstoß gegen diesen Verhaltenskodex für Lieferanten der 
TECHCO Group aufkommen lässt: 

• Formulieren Sie die Information, die Ihren Verdacht definiert (wer, was, wann und wo) 
• Nutzen Sie die Green Line - Online-Formular www.nntb.cz/c/gxkvwpny, 

 
 

https://www.gasnet.cz/pro-partnery/zelena-linka
http://www.nntb.cz/c/gxkvwpny

